
 

Zápis z jednání Komise bezpečnostní 

Číslo jednání: 2/2023 

Datum konání: 12.4.2023 

Přítomni: Petr Měšťan (předseda), Hana Markulinec Moravcová, Ondřej Volf, Richard Tauer 

Omluveni: Karel Švanda 

Tajemník: Barbora Lukšová Frantová 

Hosté: mjr. Mgr. Stanislav Lev, LL.M., vrchní komisař pro vnější službu (PČR)  

Jednání zahájeno v 15:00 hod. 

O programu byli všichni členové informování předem e-mailem. Na programu jsou zařazeny tyto body: 

• Prezence 

• Přivítání členů  

• Informace o schůzce s ředitelem Městské policie hl. m. Prahy 

• Informace k nově zřízené JSDH 

• Možnost zapojení PČR, MP hl. m. Prahy a HZS do edukační činnosti na ZŠ a MŠ 

• Různé 

• Poděkování za účast a ukončení jednání                                                                          

 
1/ Prezence – prezenční listina tvoří přílohu zápisu.  
 
2/ Předseda zahájil jednání komise v 15:00 hod a přivítal přítomné na jednání komise. V rámci 
úvodního slova k bezpečnostní situaci vyjádřil politování nad dezinformačními zprávami publikovanými 
v rámci sociálních sítí, které znepokojují občany. V této souvislosti přivítal hosta mjr. Mgr. Stanislava 
Leva, LL.M. z PČR, který opětovně ujistil přítomné, že Horní Počernice jsou jednou z nejbezpečnějších 
městských částí a upozornil na laické porovnávání dat z mapy kriminality a nevhodně zvolené 
komparační roky. Uvedl, že ani rok stižený uprchlickou krizí v souvislosti s válkou na Ukrajině 
nezpůsobil výkyv kriminality. Domluven způsob komunikace a prezentování informací o bezpečnostní 
situaci v Horních Počernicích ve spolupráci s PČR. Upozornil na blížící se období konání technoparty, 
které mohou více rušit občanské soužití. V této souvislosti bude realizován zvýšený dohled PČR 
v oblastech konání technoparty a předestřel možnosti PČR při zásahu vůči pořadatelům technoparty.  
 
3/ Předseda informoval o konání schůzky starostů okolních městských částí s ředitelem Městské policie 
hl. m. Prahy Ing. Eduardem Šustrem a pochválil spolupráci se zdejší MPO. V souvislosti s prevencí 
diskutováno o zapojení „preventistů kriminality“ a problému s užíváním alkoholu na veřejnosti, na což 
se budou zaměřovat akce policistů a strážníků. 
 



 
4/ Předseda informoval přítomné o stavu zřízené JSDH, kterou je zapotřebí ukotvit po personální 
stránce, když formálně již byla zřízena. V této věci jsou vedena jednání.  
 
5/ Diskutováno o možnostech zapojení PČR a MP hl. m. Prahy do vzdělávacích a preventivních aktivit 
na ZŠ a MŠ. Důležité zapojit do aktivní komunikace s PČR rovněž ředitele.  
 
6/ V rámci bodu různé p. Markulinec Moravcová přednesla podnět od občanů s prosbou o častější 
dohled v zahrádkářské kolonii (ul. Harcovská). PČR a MPO vzala na vědomí. 
 
7/ Závěrem předseda poděkoval všem přítomným a ukončil jednání v 16:00 hod.  
 
Zapsal: Barbora Lukšová Frantová 
 
 
 
Schválil: Petr Měšťan 
 

 

 


